
Anteckningar från boendemöte på Hertsön område fisk 

Datum: 21 april kl:15-17:30 
Plats: Hallonstigen 17 (Hyresgästlokal) 
Deltagare: 20 st. hyresgäster  
Från Lulebo: 
Jonas Seger, Förvaltare 
Ingela Kask, Bovärd 
Erika Sturk, Fastighetsutveckling 
Sabina Oksanen, Hyresjurist 
Annikki Berglin, Kundcenter 

Mötet var ett öppet hus med drop-in 
Hyresgäster träffade sina bovärdar och förvaltare och flera andra representanter 
för Lulebo som lyssnade på synpunkter och svarade på frågor. Alla medverkande 
fick en färdigförpackad tygväska med diverse saker i och information om vad 
som händer i Lulebo och på bostadsområde under 2022-2023. 

Frågor och funderingar som framkom under mötet. 
- Vi accepterar inte en Hyreshöjning på 4,84 %. När är förhandling om

hyran med Hyresgästföreningen klar? Hur kan ni höja när ni inte gör
någon förbättring?

- Soprummen är ofräscha.
- Endast en liten tråkig sandlåda att leka i på Mörtgränd. Det finns många

barn.
- Inga trevliga buskar eller växter på gården för att förhöja trivsel.
- När skall rotrenoveringen ske (skulle gjorts för två år sedan enligt löfte?).
- Forellgränd 4 baksidan Tallarnas rötter kryper under altanen.
- SBF/flyktingar får inte hjälp.
- Fler cykelställ på området.

Vi tackar alla boende på Hertsön (Fisksidan) som medverkade! 


